
Zápisnica č. 5/2007 
z rokovania Vedenia STU dňa 19. 2. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

František Janíček, Dušan Petráš, Milan Žalman, Helena Žideková, 
Pavel Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Štruktúra komisií a poradných orgánov rektora a prorektorov STU (prorektori STU, Ing. 

Timár) 
2. Výročná správa STU za vedu (pror. Redhammer) 
3. Príprava STU na čerpanie štrukturálnych fondov EÚ (pror. Redhammer) 
4. Stav v prideľovaní bytov v objekte STU na Mýtnej ulici v Bratislave (pror. Janíček) 
5. Finančné požiadavky na rozpočet STU (prorektori STU) 
6. Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
7. Informácia o počte absolventov na STU (prof. Kalužný) 
8. Výsledok analýzy garantov študijných programov na STU (prof. Kalužný) 
9. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Hlavné úlohy vedenia STU v roku 2007 
2) Poradné orgány rektora a prorektorov STU (Ing. Timár) 
3) Informácia o počte absolventov na STU za rok 2006 (prof. Kalužný) 
4) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/3/2007, 1/4/2007, 2/4/2007, 3/4/2007, 5/4/2007, 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Poznámky k plneniu úloh: 
Úloha 3/4/2007: Prof. Kalužný predložil návrh dizajnu a umiestnenia holografickej známky 
na diplomoch a dodatkoch k diplomom absolventov STU ako ďalšieho ochranného prvku. 
Prof. Kalužný ešte prekonzultuje umiestnenie tejto známky na diplome s komisiou pre 
prípravu legislatívy pre vzdelávanie. 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Petráš:  
Informoval o stretnutí so zástupcami nadácie Slovak gold. Prišli s myšlienkou hodnotenia 
kvality univerzít podobne, ako je to v prípade výrobkov firiem a udeľovania príslušného 
certifikátu. Navrhol materiál prerokovať najprv v Slovenskej rektorskej konferencii. 
 



Prof. Kalužný: 
Informoval o svojej účasti na stretnutí u podpredsedu vlády SR Čaploviča na tému odborné 
vzdelávanie v technických odboroch. Začína sa prejavovať nedostatok odborníkov so 
stredoškolským vzdelaním príslušného technického smeru, ktorí by pracovali v priemyselnej 
praxi. 
 
Rektor Báleš: 
− Informoval o obsahu a výsledkoch rokovania SRK v Nitre za účasti ministra školstva SR 

ohľadom novely VŠ zákona. 
− Vysoké školy dostali rozpis dotácie na rok 2007. Konkrétnejšie o dotácii pre STU 

informovala kvestorka Žideková. 
 
 
K bodu 1 Štruktúra komisií a poradných orgánov rektora a prorektorov 

STU (prorektori STU, Ing. Timár) 
  
Rektor Báleš: Ing. Timár na základ podkladov od prorektorov STU predložil štruktúru 

komisií, ktoré budú pracovať pod vedením jednotlivých prorektorov STU. 
Vedenie STU materiál odsúhlasilo a rozhodlo sa na KR STU predložiť tento 
materiál s tým, aby vedenia fakúlt STU doplnili personálne nominácie do 
týchto komisií. 

 
 
K bodu 2 Výročná správa STU za vedu (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie hotovú výročnú správu STU za vedu. Pripomienky, 
ktoré dostal, boli zapracované do správy.  

Rektor Báleš: Je potrebné v správe upozorniť, že vysoké školy v Bratislave nebudú môcť 
čerpať štrukturálne fondy EÚ a tým budú znevýhodnené. Pritom ich 
infraštruktúra je prakticky rovnaká a niekedy aj horšia ako je tomu u škôl 
mimo Bratislavy. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/5/2007 
Vedenie STU schvaľuje Výročnú správu STU za vedu predloženú prorektorom 
Redhammerom. 
 
 
K bodu 3 Príprava STU na čerpanie štrukturálnych fondov EÚ  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Základnú informáciu o prioritách STU a časovom harmonograme čerpania 
týchto zdrojov pripravuje a predloží na nasledujúce rokovanie vedenia STU. 
Plánuje využiť na prípravu aj prezentačné dni STU v rámci osláv 70. 
výročia založenia STU. 

Rektor Báleš: Požiadal, aby pripravený materiál bol komplexný a preložený písomne na 
rokovanie vedenia STU dňa 12.3.2007. 

 
 
 

 2



 
K bodu 4 Stav v prideľovaní bytov v objekte STU na Mýtnej ulici 

v Bratislave (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: V piatok bude rokovať s prodekanmi fakúlt STU o tejto téme a na budúce 

rokovanie vedenia STU dňa 12.3.2007 predloží písomný materiál, forma 
žiadosti, kritériá na pridelenie ubytovania. Dôraz bude na transparetnosť 
v prideľovaní týchto bytov. 

Rektor Báleš: Opýtal sa na stav hotelovej časti tohto objektu. Odpovedal pror. Janíček, že 
v utorok má stretnutie s riaditeľom ŠDaJ STU Hulíkom a potom bude 
informovať. 

 
Úloha V-STU č. 1/5/2007 
Rektor STU ukladá predložiť písomný materiál, ktorý bude riešiť spôsob prideľovania 
ubytovania v objekte STU na mýtnej ulici v Bratislave. 
Z: Pror. Janíček 
T: 12. 03. 2007 
 
 
K bodu 5 Finančné požiadavky na rozpočet STU (prorektori STU) 
  
Rektor Báleš: Požiadal jednotlivých prorektorov, aby predložili požiadavky na rozpočet na 

rok 2007 za svoje rezorty pani kvestorke STU. Opýtal sa, či v požiadavkách 
CVT STU sú aj financie na univerzitné softvérové licencie. 

Kvestorka 
Žideková: 

Niektorí prorektori už predložili svoje návrhy, uviedla k nim svoje 
pripomienky. Upozornila, čo ešte chýba. 

Pror. Petráš: Máme tu ešte komisie na prípravu osláv 70. výročia založenia STU 
a niektoré z nich ešte nepredložili požiadavky na rozpočet. 

 
 
K bodu 6 Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prakticky všetky podklady pre správu boli dodané a je hotová prvá verzia 

výročnej správy STU za rok 2006. Do konca februára bude správa 
v definitívnej podobe pripravená do tlače. Vedenie STU prerokovalo časový 
harmonogram predkladania a schvaľovania tejto správy vo vedení STU, KR 
STU a vo vedeckej rade STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/5/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o Výročnej správe STU za rok 2006.  
 
 
K bodu 7 Informácia o počte absolventov na STU (prof. Kalužný) 
  
Prof. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Informoval, že na 

STU máme v priemere 55 %-nú neúspešnosť študentov v Bc. štúdiu. 
V rámci Ing. štúdia je to už iba 9 %. 

Pror. Janíček: Zaviesť náročnejšie prijímacie skúšky nepomôže, na FEI STU majú takú 
skúsenosť a neodporúča túto cestu. 
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Prof. Molnár: Je potrebné podrobnejšie preskúmať procesy vedúce k zvýšenej 
neúspešnosti študentov v Bc. štúdiu. Bude potrebné prehodnotiť systém 
študijných programov Bc. štúdia. 

Rektor Báleš: Priechodnosť na iných VŠ je podstatne vyššia a tým aj počet absolventov. 
Veľmi nepríjemne sa to dotýka hlavne technických vysokých škôl. 

Prof. Kalužný: MŠ SR údajne chystá rozdelenie dotácie na budúci rok podľa počtu 
absolventov a nie študentov na VŠ. Ak to tak bude, na STU máme tento 
počet absolventov relatívne stabilný. To čo nám robí problém je relatívne 
veľký rozdiel medzi počtom študentov zapísaných na štúdium a absolventov 
štúdia.  
Ďalej bola diskusia o tom, či zaviesť náročnejšie prijímacie pohovory na 
všetky fakulty STU – výhody a nevýhody takéhoto kroku. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/5/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o počte absolventov na STU v Bratislave.  
 
 
K bodu 8 Výsledok analýzy garantov študijných programov na STU  

 (prof. Kalužný) 
  
Prof. Kalužný: MŠ SR poslalo na kontrolu register garantov študijných programov. Po 

kontrole sa zistilo, že garanti ŠP na STU nie sú súčasne garantmi ŠP aj na 
iných vysokých školách na Slovensku. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/5/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o kontrole registra garantov študijných 
programov. 
 
 
K bodu 9 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

− Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv. Je potrebné na právnom oddelení 
pripraviť dekrét pre prorektora Janíčka na podpisovanie nájomných zmlúv – vybaví 
Ing. Timár. Pripomienky: pri predlžovaní nájmu treba skúmať aj to, či nájomca má 
vyrovnané podlžnosti za služby na fakulte. 

− Návrhy na nájomné zmluvy sa budú predkladať ako materiál na rokovanie vedenia 
STU, teda všetkým členom V-STU. 

− Rieši otázky prenájmu Malej scény, je záujem zo strany divadiel. 
− Počet ubytovaných študentov z VŠVU v tomto roku klesne zo 100 na 50. 
− Informoval o meniacich sa požiadavkách FIIT STU na umiestnenie tejto fakulty. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/5/2007 
Vedenie STU súhlasí s nasledujúcimi nájomnými zmluvami: 
 
a) NZ s nájomcom František Benkovič na prenájom nebytových priestorov v budove SjF 

STU za účelom prevádzkovania bufetu a skladových priestorov s celkovou výmerou  
96,84 m2, doba nájmu od 1.1.2007 do 31.12.2009. 
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b) NZ s nájomcom PARTNER TECHNIK, s.r.o. na prenájom zaskleného priestoru vo 
vestibule SjF o výmere 41 m2(predajňa literatúry) a miestnosti č. 043 (príručný sklad 
predajne) o výmere 29 m2. Doba nájmu od 1.1.2007 do 31.12.2009. 

c) NZ s nájomcom TORR, RUŽIČKA a GUTTMANN, v.o.s. na prenájom priestorov 
(štyroch miestností) bez hnuteľných vecí v budove na Pionierskej ulici č. 15 o celkovej 
výmere 92 m2. Účel nájmu je poskytovanie obchodnej, právnej a sprostredkovateľskej 
činnosti. Doba nájmu od 1.1.2007 do 31.12.2009. 

d) NZ s nájomcom Jana Kolníková na prenájom nebytových priestorov v suteréne ŠD N. 
Belojanisa – miestnosti č. 17 a 18 o celkovej výmere 55,51 m2. Účel využitia - keramická 
dielňa s dobou nájmu od 1.3.2007 do 1.3.2009. 

e) NZ s nájomcom Ing. Marek Jantošovič na prenájom nebytových priestorov v suteréne 
bloku I na ŠD Mladá Garda, miestnosť č. 91 o výmere 7,20 m2 a miestnosť č. 92 o výmere 
21,40 m2. Účel využitia – nácvik hudobnej skupiny s dobou nájmu od 1.3.2007 do 
1.3.2009. 

f) NZ s nájomcom ARCHITRAV, s.r.o. na prenájom nebytových priestorov v suteréne ŠD 
N. Belojanisa – miestnosti č. 3 o celkovej výmere 17,39 m2. Účel využitia – kancelária 
bez vykurovania a okien s dobou nájmu od 1.3.2007 do 1.3.2009.  

 
2) Prof. Kalužný: 

Informoval o registri študentov, cca 5% študentov VŠ na Slovensku študuje na viacerých 
VŠ. Na STU je to celkom 682 študentov, čo predstavuje okolo 4%. Po fakultách to je: 
SvF 156, SjF 57, FEI 138, FCHPT 75, FA 33, MtF 138 a FIIT 85. MŠ SR pripravuje 
tlačivo, na ktorom študent prehlási, na ktorej vysokej škole študuje primárne. Tá škola 
dostane na neho dotáciu a na ostatných školách bude platiť školné. 
Rektor Báleš: informoval, že na Slovensku je okolo 4500 takýchto študentov. Musíme sa 
pripraviť na to, že MŠ SR nás vyzve, aby sme stanovili výšku školného. Požiadal dať 
túto informáciu aj na rokovaní KR STU. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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